
EMERSON KJ3002X1-BF1 12P1732X042

产品名称 EMERSON KJ3002X1-BF1 12P1732X042

公司名称 福建众创高电气设备有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 厦门市集美区杏林北路25-6号304室之5（注册地
址）

联系电话  15959449722

产品详情

EMERSON KJ3002X1-BF1 12P1732X042

传感器（英文名称：transducer/sensor）是一种检测装置，能感受到被测量的信息，并能将感受到的信息
，按一定规律变换成为电信号或其他所需形式的信息输出，以满足信息的传输、处理、存储、显示、记
录和控制等要求。 传感器的特点包括：微型化、数字化、智能化、多功能化、系统化、网络化。它是实
现自动检测和自动控制的首要环节。传感器的存在和发展，让物体有了触觉、味觉和嗅觉等感官，让物
体慢慢变得活了起来。通常根据其基本感知功能分为热敏元件、光敏元件、气敏元件、力敏元件、磁敏
元件、湿敏元件、声敏元件、放射线敏感元件、色敏元件和味敏元件等shida类。

我司主营各类进口工控产品优势品牌：本特利 内华达/Bently Nevada、霍尼韦尔/Honeywell、ABB、GE Fan
uc/通用电气、YOKGAWA/横河/、EMERSON/艾默生、FOXBORO/福克斯波罗、HIMAABB、GE/FUANC
、AB、FOXBORO、TRICONEX、EMERSON、BENTLY、MOTOROLA、Honeywell、力士乐、KUKA、
NI、横河、伍德沃德、瑞恩、施耐德、安川、MOOG、EPRO、PROSOFT等各dapinpai

A sensor (English name: transducer/sensor) is a detection device that can sense the measured information and
transform the sensed information into electrical signals or other required forms of information output according to
certain rules, in order to meet the requirements of information transmission, processing, storage, display, recording,
and control. The characteristics of sensors include miniaturization, digitization, intelligence, multifunctionality,
systematization, and networking. It is the primary link to achieve automatic detection and control. The existence and
development of sensors have provided objects with senses such as touch, taste, and smell, making them gradually
come to life. Usually, it is divided into ten categories based on its basic perception function, including thermal sensitive
elements, photosensitive elements, gas sensitive elements, force sensitive elements, magnetic sensitive elements,
humidity sensitive elements, sound sensitive elements, radiation sensitive elements, color sensitive elements, and taste
sensitive elements.Our company specializes in various types of imported industrial control product advantages
brands: Bently Nevada/Bently Nevada, Honeywell/Honeywell, ABB, GE Fanuc/General Electric,
YOKGAWA/Yokogawa/, EMERSON/Emerson, FOXBORO/Foxboro, HIMAABB, GE/FANC, AB, FOXBORO,
TRICONEX, EMERSON, BENTLY, MOTOROLA, Honeywell, Rexroth, KUKA, NI, Yokogawa, Woodward, Ryan,
Schneider, Ann Sichuan, MOOG, EPRO Major brands such as PROSOFT



Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

